
Referat af bestyrelsesmøde  d.30.marts kl. 14.30 hos Bent 

Dagsorden: 1. Velkomst - referat 12 januar 2023    

  2. Orientering fra formanden     

   a. Tilbud på kuglepenne     

   b. Invitationer til turneringer i omegnsklubber   

   c. Lokaler  - muligheder     

   d. Køb af pinter      

   e. CVR-nr  og aftale med Nokas genoprettet   

  3. Økonomi v/Olaf      

   a. Foreløbigt regnskab 2022/2023    

   b. Budget 2023/2024      

   c. Kontingent 2023/2024     

   d. Status sponsorer      

  4. Status spilleplan 2022/2023     

   a. Medlemsstatus      

   b. Substitutter      

  5. Foreløbig spilleplan 2023/2024     

   a. Makkeraftaler      

   b. Hold       

   c. Åben række      

  6. Generalforsamling      

   a. Indkaldelse (udkast vedlagt)     

   b. Beretning (udkast vedlagt)     

   c. Traktement      

   d. Stemmesedler      

   e. Forslag til dirigent      

   f. Forslag til referent      

   g. Deltager i generalforsamling i Distriktet 11.05.2023  

   h. Honorar dirigent      

   i. Turnering efter generalforsamling - antal spil   

  7. Afslutning 2022/2023     

   a. Honorering af kortblandere, IT, H.O.Lange, Undervisere, Kasserer 

   b. Uddeling af vinpræmier - for onsdag og torsdag - antal flasker 

  8. Undervisning      

   a. Begynderkursus      

   b. Fortsætterkursus      

  9. Nyhedsbrev (udkast vedlagt)     

  10. Sommerbridge      

   a. Torsdag på TAMU      

   b. Betaling      

   c. Præmier      

  11.  RealBridge      

   a. Skal vi spille igennem over sommeren ?   

  12.  Eventuelt       

Ad.1.  Bent bød velkommen. Der var ingen bemærkninger til referatet af mødet d. 12/1-2023. 
Ad.2.  A. Bent havde fået tilbud købspris på 8 kr. ved køb af 100 stk. Vi sagde nej tak. 

B. Der er utroligt mange muligheder for deltagelse i turneringer forskellige steder.  Bent orienterer på         
spildage/aftener og sendt invitationer videre på mail. 
C. Der er ingen muligheder p.t. 
D. Printer er købt. 
E. Se dagsorden 

Ad.3.  A.  Olaf gennemgik regnskabet. Desværre er der underskud. 
B.  Budgettet blev ligeledes gennemgået. Desværre var det med et for stort underskud, derfor besluttede vi at 
foreslå forhøjelse af kontingentet.     
C.  Se ovenfor. 
D.  Ingen ændringer. 



Ad.4. A.  Der er på nuværende tidspunkt 82 primære, 12 klub og 6  kursus, i alt 100. 
B.  Medlemmerne er blevet gode til at bruge tilmeldingen p? hjemmesiden. Det er imidlertid jævnt hen ad vejen 
svært at finde substitutter. 

Ad.5.A.  Tilmeldingsark er udfærdiget og ligges frem ved de næste spilledage/aftener. 
         B.  Beslutning udskydes til august. 
         C.  Ved evt.  oprettelse af åben række skal det fremhæves, at deltagerne skal være medlem af DBF. 
Ad.6.A.  Ingen kommentarer til indkaldelsen. 
          B.  Vi læste udkastet til beretningen. Fin. 
          C.  Hans Ove har lavet aftale med TAMU. Der vil blive serveret dansk bøf. 
          D.  Kirsten sørger for stemmesedler, selvom vi næppe tror de vil være nødvendige. 
          E.  Bestyrelsen foreslår  Poul. 
          F.   Bestyrelsen foreslår Annemarie 
          G. Bent deltager. 
          H. De sædvanlige flasker. 
          I.   Der vil blive 17-20 spil. 
Ad.7.A.  Honorering af forskelligt arbejde for klubben vil være vin og penge. 

B.  Der vil blive udleveret 128 flasker for forårets turneringer samt yderlige flasker til vinderne af den lille turnering     
efter generalforsamlingen. 

Ad.8.A.  Olaf og Gert vil gerne fortsætte med at undervise begyndere. 
B.  Vi anbefaler medlemmer, der ønsker yderligere undervisning at benytte forbundets kurser på nettet. 
Ad.9. Ingen tilføjelser. 
Ad.10.A.  Kirsten Bitch vil gerne fortsætte. 
            B.  Det skal koste 50 kr pr gang 
            C. Der udleveres præmier som ved de tidligere år. 
Ad.11.A. Vi besluttede at sige ja, hvis der er interesse. 
Ad.12. Vi talte om Bridgens Dag i august. Da den er meget omkostningstung, blev det foreslået at lave en intromulighed        
i ældreSagen i stedet. 
Ref. Annemarie.      
 


